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     Ζητήματα Νεράϊδας στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας…  

Ερωτήσεις Κρανιά & απαντήσεις των αρμοδίων… 

______________________________________________________ 

Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας  / ΔΕΥΤΕΡΑ 28 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 

2022 / ΒΡΑΔΥ 

…Βίντεο στο Youtube… από… 0:00:01’… έως … 1:38:45’ 

 

…ερωτήσεις Βασίλη Κρανιά… 28.11.22… 

 

0:00:01’…Δήμαρχος ανακοινώσεις  

0:15:24’…ερωτήσεις πρό ημερησίας διατάξεως… 

0:15:56’…Κρανιάς…αρχή ερωτήσεων… 

0:19:50’…Κρανιάς… το θέμα… Δήμαρχε… το σήριαλ Νεράϊδα… με ειδοποίησαν… με 

ενημέρωσαν οι κάτοικοι… ότι και αυτή τη φορά με το πρόβλημα που εμφανίστηκε… 

ειδοποίησαν τον αντιδήμαρχο… έγινε κάτι…??? … έχουμε κάποια εξέλιξη…??? …ε… κι 

αυτό αμαρτία της προηγούμενης δημοτικής αρχής… που τό ’ριξε στα τυφλά… τό ’ριξε στα 

τυφλά τότε… θα φύγετε και εσείς… και θα το κάνετε δώρο στην επόμενη…??? …δημοτική 

αρχή…??? …δώρο… μαζί με τα γεφύρια…??? … «Τσιροπλάκι» και «Σωτήρος»…??? …που 

φέτος περάσαν μέσα στο ποτάμι… οι άνθρωποι εκεί… όπως το ξαναείπαμε…!!! (0:20:18’)… 

0:20:58’…Κρανιάς… τέλος ερωτήσεών του… 

0:35:00’…Παπαδημητρίου…να απαντήσω και εγώ λίγο κύριε Πρόεδρε…??? 

0:35:04’…Πρόεδρος Δ.Σ… ναι κύριε Παπαδημητρίου απαντήστε και εσείς… 

0:35:08’…Παπαδημητρίου… θέλω να πώ στον κύριο Κρανιά… ότι… εμείς… δεν είμαστε 

εδώ… από τα άτομα… (φωνές από κάτω)… όχι σε εσένα θα απαντήσω… γιατί εσύ έκανες 

την ερώτηση… δεν είμαστε απ’ τα άτομα εμείς… που αναλαμβάνουμε κάποιες 

υποχρεώσεις… εδώ και δεν τις φέρνουμε εις πέρας… εμείς εδώ που έχουμε τοποθετηθεί… ο 

καθένας από εμάς δηλαδή… στον τομέα που του αναλογεί… που τοποθετήθηκε… να είσαι 

σίγουρος ότι… υλοποιούμε τα έργα… αυτά δηλαδή τα οποία είναι στην αρμοδιότητά μας… 

λοιπόν… έχουμε ξεκινήσει για εκεί… έχουμε… βρεί συνεργείο εκεί… να κάνει την 

περισυλλογή… έχουμε βρεί και στάβλο εδώ πέρα… λοιπόν… λίγα πραγματάκια είναι 

ακόμα… και τελειώνει και αυτό με τα ανεπιτήρητα… λοιπόν… δεν θα το μεταφέρουμε σε 

άλλη δημοτική αρχή… να ξέρετε ότι είμαστε… υπεύθυνα άτομα… να πούμε… και το ’χουμε 

αποδείξει… εντάξει…??? …είμαστε από τις καλές διοικήσεις εμείς… όχι από τις… από εμάς 

στον άλλον… μην το ξαναπείς αυτό… γιατί με πείραξε… (φωνές από κάτω)… έτσι 

μπράβο… τί να κάνουμε στις εκλογές…??? (φωνές από κάτω… να πάς επάνω… και να 

επιβεβαιώσεις αυτά που λές εδώ κάτω…)… τά ’χω ήδη τελειωμένα… τί να συ πώ 

δηλαδή…(0:36:05’)…  

0:36:06’…Πρόεδρος Δ.Σ… μόλις… μόλις πάντως μαζευτούν… αυτά τα ανεπιτήρητα ζώα… 

να μας πείς να πάμε… να τα δούμε…  

0:36:09’…Παπαδημητρίου… θα τον πάρω… μια μέρα… να τον πάω… απάν’… άμα θα τον 

πάω εκεί… θα χαθεί…(0:36:15’)… 

0:36:16’…Πρόεδρος Δ.Σ… να πάμε να τα δούμε…          

0:36:18’…Παπαδημητρίου… θα ψάχνω να τον βρώ ύστερα εκεί… έ… εγώ πήγα… ξέρεις 

πόσες φορές πήγα εγώ εκεί… τα περπάτησα τα μονοπάτια… τώρα… χά…χά…χά…  

0:36:27’…Πρόεδρος Δ.Σ… ωραία… προχωράμε… κε Παπαδημητρίου… μακάρι… 

μακάρι… μακάρι να λυθεί αυτό… το θέμα… λοιπόν προχωράμε… (0:36:38’)…     

 

χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 

__________________________________________ 

Karditsalive / ΔΕΥΤΕΡΑ 28 ΝΟΕΜΒΡΗ 2022 / 19:35’ 

Φώτης Παπαδημητρίου στο Δ. Σ.: Τελειώνει το θέμα με τα ανεπιτήρητα βοοειδή 



   Την αισιοδοξία του ότι σε πολύ σύντομο χρονικό διάστημα το θέμα των ανεπιτήρητων θα 

έχει πάρει τον δρόμο του, εξέφρασε ο αρμόδιος αντιδήμαρχος κ. Παπαδημητρίου, 

απαντώντας σε ερώτημα του κ. Κρανιά. 

   Αναλυτικότερα, στη συνεδρίαση της Δευτέρας 28 Νοεμβρίου ο κ. Παπαδημητρίου 

υποστήριξε πως έχει βρεθεί συνεργείο που θα ασχοληθεί με την περισυλλογή των 

ανεπιτήρητων στην περιοχή της Νεράιδας, όπως έχει βρεθεί και ο στάβλος που θα τα 

φιλοξενήσει. Και κατέληξε λέγοντας πως πολύ σύντομα θα ξεκινήσει διαδικασία για να 

αποσυρθούν τα ζώα που προκαλούν ζημιές. 

   Π.Κ. 

 

χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 

________________________________________________ 

Karditsalive / ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 25 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 2022 / 12:00’ 

Παρέμβαση των Δημάρχων Αργιθέας, Λίμνης Πλαστήρα και Αγράφων για τη διαχείριση των 

ανεπιτήρητων παραγωγικών ζώων 

   Με παρέμβασή τους προς τους αρμόδιους φορείς, οι Δήμαρχοι Αγράφων, Αργιθέας και 

Λίμνης Πλαστήρα, αναφέρονται στη διαχείριση ανεπιτήρητων παραγωγικών ζώων και στα 

προβλήματα που υπάρχουν εξαιτίας της κείμενης νομοθεσίας ενώ παράλληλα παραθέτουν 

συγκεκριμένες θέσεις και προτάσεις οι οποίες αποσκοπούν στην ουσιαστική αντιμετώπιση 

του μεγάλου αυτού ζητήματος. 

   Στην παρέμβασή των κ. Καρδαμπίκη, Στεργίου και Νάνου, προτείνονται τα εξής: 

   • Πάγωμα των επιδοτήσεων από τον ΟΠΕΚΕΠΕ στους κατ’ εξακολούθηση παραβάτες 

κτηνοτρόφους και εξειδίκευση των προστίμων που επιβάλλονται 

   • Θεσμοθέτηση ενιαίου χρηματοδοτικού προγράμματος διαχείρισης ανεπιτήρητων ζώων για 

τους Δήμους, ώστε να δημιουργήσουν εγκαταστάσεις ενσταβλισμού και να προσλάβουν το 

απαραίτητο προσωπικό 

   • Θεσμοθέτηση συνεργασίας σε πραγματικό χρόνο με το Υπουργείο και την Περιφέρεια, 

αφού η Περιφέρεια σαν θεσμός διαφαίνεται πως δύναται αποτελεσματικότερα να 

αντιμετωπίσει πιο ολοκληρωμένα το πρόβλημα στις ευρύτερες περιοχές 

   • Ενίσχυση του προσωπικού και αύξηση των αρμοδιοτήτων της Δασικής Υπηρεσίας 

προκειμένου να αναλάβει καθήκοντα αστυνόμευσης και επιβολής προστίμων για τα 

ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα 

   • Μείωση του χρονικού ορίου παραμονής των παραγωγικών ζώων που περισυνελέχθησαν 

στις εγκεκριμένες εγκαταστάσεις που ορίζει ο νόμος 

   • Παραχώρηση των παραγωγικών ζώων σε κοινωνικούς οργανισμούς, σωματεία με 

φιλανθρωπικό έργο και ευπαθείς κοινωνικές ομάδες έπειτα από την παρέλευση του χρονικού 

ορίου παραμονής εντός των εγκεκριμένων εγκαταστάσεων 

   • Εκπόνηση και εφαρμογή ολοκληρωμένου προγράμματος δημιουργίας, διαχείρισης και 

βελτίωσης βοσκοτόπων 

   Κοινό δελτίο τύπου των τριών Δήμων. 

 

χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 

________________________________________________ 

«Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας» / ΤΡΙΤΗ 29 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 2022  
  
●●● «πολύ σύντομα τελειώνει το πρόβλημα με τα ανεπιτήρητα βοοειδή… καθώς… έχει 

βρεθεί συνεργείο που θα ασχοληθεί με την περισυλλογή… έχει βρεθεί και ο στάβλος που θα 

τα φιλοξενήσει… και ξεκινάμε…»… είπε χθές το βράδυ δημόσια μέσα στο Δημοτικό 

Συμβούλιο Καρδίτσας ο αρμόδιος για τα ανεπιτήρητα αντιδήμαρχος Φώτης Παπαδημητρίου 

απαντώντας σε σχετική ερώτηση του Βασίλη Κρανιά…!!! 

●●● δεν ξέρουμε αν ο Αντιδήμαρχος λέει αλήθεια ἤ κοροϊδεύει… (πάντως μέχρι σήμερα στο 

χωριό μας δεν είδαμε να ξεκινάει κάτι από αυτά)… αυτό που καλά ξέρουμε είναι ότι ο 

αρχηγός της Λαϊκής Συσπείρωσης Βασίλης Κρανιάς θα συνεχίσει τις ερωτήσεις για το 

ζήτημα μέχρι να αναγκαστούν να το λύσουν… όπως δημόσια είπε στους χωριανούς μας κατά 

την επίσκεψή του στο χωριό μας τον Αύγουστο…!!! 



●●● ιδού τί ακριβώς ειπώθηκε κατά λέξη χθές βράδυ στο Δημοτικό Συμβούλιο 

Καρδίτσας…!!! …τα γράφουμε για να τα διαβάσουμε όλοι με τα μάτια μας… κοινοποιούμε 

και το βίντεο για να τα ακούσουμε όλοι και με τα αυτιά μας…!!!  

_____________________________________ 

●●● Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας της Δευτέρας 28 Νοεμβρίου 

2022, βράδυ… 

…0:00:01’… έως … 1:38:45’… (οι χρόνοι είναι από όλο το βίντεο της συνεδρίασης που θα 

το βρείτε στο youtube)... 

…0:00:01’…Δήμαρχος ανακοινώσεις...  

…0:15:24’…ερωτήσεις πρό ημερησίας διατάξεως… 

…0:15:56’…Κρανιάς…αρχή ερωτήσεων… 

●●● 0:19:50’…Κρανιάς… το θέμα… Δήμαρχε… το σήριαλ Νεράϊδα… με ειδοποίησαν… με 

ενημέρωσαν οι κάτοικοι… ότι και αυτή τη φορά με το πρόβλημα που εμφανίστηκε… 

ειδοποίησαν τον αντιδήμαρχο… έγινε κάτι…??? … έχουμε κάποια εξέλιξη…??? …ε… κι 

αυτό αμαρτία της προηγούμενης δημοτικής αρχής… που τό ’ριξε στα τυφλά… τό ’ριξε στα 

τυφλά τότε… θα φύγετε και εσείς… και θα το κάνετε δώρο στην επόμενη…??? …δημοτική 

αρχή…??? …δώρο… μαζί με τα γεφύρια…??? … «Τσιροπλάκι» και «Σωτήρος»…??? …που 

φέτος περάσαν μέσα στο ποτάμι… οι άνθρωποι εκεί… όπως το ξαναείπαμε…!!! (0:20:18’)… 

…0:20:58’…Κρανιάς… τέλος ερωτήσεών του… 

…0:35:00’…Παπαδημητρίου…να απαντήσω και εγώ λίγο κύριε Πρόεδρε…??? 

…0:35:04’…Πρόεδρος Δ.Σ… ναι κύριε Παπαδημητρίου απαντήστε και εσείς… 

●●● 0:35:08’…Παπαδημητρίου… θέλω να πώ στον κύριο Κρανιά… ότι… εμείς… δεν 

είμαστε εδώ… από τα άτομα… (φωνές από κάτω)… όχι σε εσένα θα απαντήσω… γιατί εσύ 

έκανες την ερώτηση… δεν είμαστε απ’ τα άτομα εμείς… που αναλαμβάνουμε κάποιες 

υποχρεώσεις… εδώ και δεν τις φέρνουμε εις πέρας… εμείς εδώ που έχουμε τοποθετηθεί… ο 

καθένας από εμάς δηλαδή… στον τομέα που του αναλογεί… που τοποθετήθηκε… να είσαι 

σίγουρος ότι… υλοποιούμε τα έργα… αυτά δηλαδή τα οποία είναι στην αρμοδιότητά μας… 

λοιπόν… έχουμε ξεκινήσει για εκεί… έχουμε… βρεί συνεργείο εκεί… να κάνει την 

περισυλλογή… έχουμε βρεί και στάβλο εδώ πέρα… λοιπόν… λίγα πραγματάκια είναι 

ακόμα… και τελειώνει και αυτό με τα ανεπιτήρητα… λοιπόν… δεν θα το μεταφέρουμε σε 

άλλη δημοτική αρχή… να ξέρετε ότι είμαστε… υπεύθυνα άτομα… να πούμε… και το ’χουμε 

αποδείξει… εντάξει…??? …είμαστε από τις καλές διοικήσεις εμείς… όχι από τις… από εμάς 

στον άλλον… μην το ξαναπείς αυτό… γιατί με πείραξε… (φωνές από κάτω)… έτσι 

μπράβο… τί να κάνουμε στις εκλογές…??? (φωνές από κάτω… να πάς επάνω… και να 

επιβεβαιώσεις αυτά που λές εδώ κάτω…)… τά ’χω ήδη τελειωμένα… τί να συ πώ 

δηλαδή…(0:36:05’)…  

…0:36:06’…Πρόεδρος Δ.Σ… μόλις… μόλις πάντως μαζευτούν… αυτά τα ανεπιτήρητα 

ζώα… να μας πείς (κε Παπαδημητρίου) να πάμε… να τα δούμε…  

…0:36:09’…Παπαδημητρίου… θα τον πάρω… μια μέρα… να τον πάω… απάν’… άμα θα 

τον πάω εκεί… θα χαθεί…(0:36:15’)… 

…0:36:16’…Πρόεδρος Δ.Σ… να πάμε να τα δούμε…  

…0:36:18’…Παπαδημητρίου… θα ψάχνω να τον βρώ ύστερα εκεί… έ… εγώ πήγα… ξέρεις 

πόσες φορές πήγα εγώ εκεί… τα περπάτησα τα μονοπάτια… τώρα… χά…χά…χά…  

…0:36:27’…Πρόεδρος Δ.Σ… ωραία… προχωράμε… κε Παπαδημητρίου… μακάρι… 

μακάρι… μακάρι να λυθεί αυτό… το θέμα… λοιπόν προχωράμε… (0:36:38’)… 
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                                ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 
 


